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1. L'Enric Soy, el president informa a les famílies que ni ell ni l'actual secretària, la Gemma Solanas
es presentaran a la re-elecció dels seus carregs.
A la darrera assemblea d'aquest curs  haurien de sortir persones amb ganes d'agafar el relleu i poder 
fer un bon traspàs.
També s'informa que la Carina de la Tribu Comunicació també demana un relleu.

2. L'Àlex explica la reunió amb el director territorial d'educació, el sr Adam Manyé, per parlar del 
futur de l’escola. En Manyé va traslladar la idea que no hem de patir tot i la baixada de natalitat, 
amb la ràtio actual de 20, que els números surten ara mateix. 
Que continuem  igual i ens ho anem mirant any any i quan calgui fer alguna cosa ha de ser 
consensuada i planificada amb temps.
S'informa que hi ha 19 famílies matriculades i la plaça que es reserva per necessitats especial, per 
tant totes les places ofertades estan plenes i això és una bona noticia i també és bona noticia que les 
altres dues escoles del barri també han omplert places.


